





Visa Information required to apply for the visitor and tourist visas: 申请访客和旅游签证所需的签证信息:

Subclass 601 ETA, Subclass 651 eVisitor, and Subclass 600 Visitor Visa 601 类别 ETA 签证 651 类别电子访客签证 以及 600 类别访客签证



Who needs this visa?

Junior/Amateur Tennis Player

该签证适用人群

青少年/业余网球选手



Applying directly with the Department of Home Affairs 直接向澳大利亚内政事务部申请

Depending on the visitor visa that best applies to your circumstances, you will need to either download an app or create an account through ImmiAccount (the online platform for Australian visa applications). Links are provided at the end of this document.

根据最适合您情况的访客签证,您需要下载一个应用程序或通过 ImmiAccount(澳大利亚签证申请在线平台)创建一个账户。本文件末尾提供了相关链接。

Please read this document before starting your application. 请在开始申请前阅读本文件。

Important: please **do not include anyone** on your visa application. Each traveller will need to apply for their own visa.

重要提示:请勿在您的签证申请中包含任何人。每位旅客都需要申请自己的签证。



Completing the application 填写申请表——请注意

- Respond carefully and truthfully to all questions and ensure you provide the answer that best applies to your circumstances
 - 对所有问题都要仔细真实地回答,并确保您提供的回答最能符合您的情况
- If you are visiting Australia for business meetings, please select 'Business' under the question 'Your purpose of stay in Australia' 如果您来澳大利亚参加商务会议,请在"您在澳大利亚逗留的目的"问题下选择"商务"。
- Read carefully and complete the Declaration. 仔细阅读声明并填妥要求的内容。
- Upload the documents required. Failure to do so will delay your application
 上传要求提供的文件。若未能上传,则可能导致申请流程的延迟
- Your visa application answers must be in English 您的签证申请答案必须使用英语







Biometrics required to apply for visa? 申请签证需要生物识别吗?

The Department of Home Affairs has waived the need for biometrics for some participants of the 2026 Australian Summer of Tennis and Australian Open, including Players and their direct family members (partner/spouse, children, parents, and siblings).

内政部已经**免除**了 2026 年澳大利亚夏季网球赛和澳大利亚网球公开赛部分参赛选手的生物识别要求,其中包括青少年选手和直系亲属。

After you submit your visa application online, the Department of Home Affairs may request your biometrics via an automated email. If you receive this request, please ignore it.

在线提交签证申请后,内政部可能会通过自动电子邮件要求您提供生物识别信息。如果您收到此 请求,请不用理会。



Documents required to apply for visa 申请签证所需的文件

Passport: clear colour copy of the photo page of your passport. If your current passport is close
to expiry, you can still use it however you must upload your new one later through your
ImmiAccount or you may be refused boarding an aircraft.

护照:护照照片页的彩色清晰复印件。如果您目前的护照即将过期,您仍然可以使用,但必须随后通过您的移民账户上传新护照,否则您可能会被拒绝登机。

- Letter of Invitation from Tennis Australia click here to request your Letter
 澳大利亚网球协会邀请函 点击此处申请邀请函
- Form 1229* (if the participant is under 18 years of age & applying for a subclass 600 visa and travelling with one parent): this is 'consent to grant a visa to a person under 18 years of age'.

表格 1229*(如果参与者未满 18 周岁,且申请 600 子类别签证并与父母一方同行): 这是 "向未满 18 周岁者签发签证的同意书 "。

- Passport of the other parent if the player is travelling with one of the parents.
 如果球员与父母一方同行,另一方父母的护照。
- Form 1257* (if the participant is under 18 years of age & applying for a subclass 600 visa and travelling without any parent)

1257 号表格 *(如申请人未满 18 周岁,申请 600 子类别签证且无父母同行)

- Passport of both parents if the player is not travelling with any parent.
 如果球员未与父母任何一方同行,则需提供父母双方的护照。
- * **Note:** If children are eligible for an ETA (601) the above forms will not be a requirement. If they are eligible for an eVisitor 651, then this may be a requirement (as this application may be manually processed as opposed to automatically processed)

注:如果儿童有资格获得 ETA(601),则无需填写上述表格。如果他们有资格申请电子游客 651, 则可能需要填写上述表格(因为该申请可能由人工处理,而不是自动处理)









Information required to apply for visa 申请签证所需的信息

• Travel dates: provide your travel dates to and from Australia. You cannot enter Australia after your indicated departure date: e.g. if you apply to enter on 1 December 2025 and depart on 30 December 2025, you will not be allowed to enter Australia after 30 December.

旅行日期:提供往返澳大利亚的旅行日期。您不能在指定的离境日期之后进入澳大利亚:例如,如果您申请于 2025 年 12 月 1 日入境,并于 2025 年 12 月 30 日离境,那么您将不能在 12 月 30 日之后进入澳大利亚。

• **Application location:** apply for your visa OUTSIDE of Australia (applying within Australia requires further documentation and creates delays).

申请地:请在澳大利亚境外申请您的签证(在澳大利亚境内申请则需要提供更多文件资料,会造成延误)。

• **Eligibility requirements:** your visa application may request you to provide further information to ensure you meet their health, character or health insurance requirements. For full details of the eligibility requirements scroll down.

资格要求: 您的签证申请可能会需要您提供进一步的信息,确保您满足健康、品行或医疗保险方面的要求。有关资格要求的全部信息,请向下拖动页面查看。



Already hold a valid Visa? 您是有效签证的持有人吗?

If you currently hold a visa to enter Australia, you may check with your Australian Embassy or the Visa Entitlement Verification Online (VEVO) to check your visa validity details and visa conditions. Applying for a new visa may cancel any visas that you currently hold, so please check before applying: click here

如果您目前持有入境澳大利亚的签证,您可以通过澳大利亚大使馆或在线签证资格验证系统(VEVO)确认您的签证有效期信息与签证条件。申请新签证可能会使您当前持有的任何签证被取消,所以请在申请前进行确认:点击此处



New Zealand passport holders 新西兰护照持有者

New Zealand passport holders are generally eligible for a Special Category visa (subclass 444). More information about this visa can be found **here**. We recommend that you check the requirements for a visa Subclass 444 in advance and before you travel. No letter of invitation from Tennis Australia is required to obtain this visa.

新西兰护照持有者一般有资格申请特殊类别签证(444 类别)(Special Category visa (subclass 444))。 欲了解有关该签证的更多信息,请**点击此处**。我们建议您在旅行前提前查看 444 类别签证的签证要求。 无需 Tennis Australia 的邀请信,就可获批该签证。



Selecting the right visa in your online application 在您的在线申请中选择正确的签证类别

There are **THREE** Visitor Visa options for entry into the 2026 Australian Summer of Tennis and Austra-lian Open, depending on the country of your passport. Please read the following information and ensure you are aware of the visa processing times:

2026 年澳大利亚夏季网球赛和澳大利亚网球公开赛有三种入境签证可供选择,具体取决于您的护照 所属国家。请阅读以下信息,并确保您了解签证处理时间:







Selecting the right visa in your online application (continued) 在您的在线申请中选择正确的签证类别(接上页)

Subclass 601 Electronic Travel Authority 601 类别电子旅游许可

Subclass 651 eVisitor 651 类别电子访客签证

Country of passport & citizen

护照签发国与公民身份所在国

You must be a citizen of and hold a valid passport from one of these countries to

be eligible for the eVisitor:

您必须是以下国家的公民并持有由其 签发的有效护照:

要符合申请电子访客签证的要求,

Subclass 600 Visitor Visa 600 类别访客签证

Country of passport

护照签发国

All other passports

所有其他护照

Country of passport 护照签发国

To apply for an ETA online, you must hold a passport from one of the following countries or regions:

欲在线申请 ETA, 您的护照签发地 必须是以下国家或地区:

- Andorra
- Austria
- Belgium
 Brunei
- Canada
- Singapore
- Denmark Finland
- · South Korea

- France
- Germany
- Sweden Switzerland
- Greece
- · Hong Kong · (SAR of China) ·
- Iceland • Ireland
- Italy
- Japan
- ·Liechtenstein Luxembourg
- MalaysiaMalta

Visa application fee

签证申请费

AUD\$20

20 澳元

Visa validity

签证有效期

Up to 3 months

最多3个月

- National (Overseas)
 United States of America
 Vatican City

Monaco

- Norway
- Portugal
 Republic of San Marino

- Spain
- Taiwan (excluding official
- or diplomatic passports)
 The Netherlands
- United Kingdom—British
- Citizen
 United Kingdom—British
 - - Iceland Ireland

 - ItalyLatvia
- FranceGermany
- Greece Hungary

Austria

Belgium

 Croatia CyprusCzech Republic

Denmark

• Estonia

Finland

- Liechtenstein • Lithuania

- Luxembourg
- Malta
- Monaco The Netherlands
- NorwayPoland
- Portugal
- RomaniaRepublic of San
- Marino Slovak Republic
- Slovenia
- Spain
- Sweden
- Switzerland
- United Kingdom British Citizen
- Vatican City

Visa application fee 签证申请费

AUD\$195 195 澳元

Visa validity 签证有效期

Visa application fee

签证申请费

Free

免费

Up to 3 months 最多3个月

Visa validity 签证有效期

Up to 12 months 最多 12 个月

Processing time 处理时长

Not available 未知

Processing time 处理时长

Usually up to 3 days 通常最多3天

Processing time 处理时长

Usually up to 4 months 通常最多4个月

For Further Information 更多信息

Click here 请点击此处

For Further Information 更多信息

Click here 请点击此处

For Further Information 更多信息

Click here 请点击此处

How to apply 如果申请

Download the Australian ETA app for free from the Apple Store (Apple) or Google Play store (Android)

从 Apple Store (苹果) 或 Google Play 商店 (安卓) 免费下载澳大利亚 ETA 应 用程序

How to apply 如果申请

Create an account through **ImmiAccount** 创建账户通过 **ImmiAccount**

How to apply 如果申请

Create an account through **ImmiAccount** 创建账户通过 **ImmiAccount**

DISCLAIMER: Please ensure that you select the visa that best applies to your circumstances. This applies to any information you insert on the application form or to any documents you attach.

免责声明:请确保您选择的答案最适合您的情况。这适用于您在申请表上填写的任何信息或您所附的任何文件。